

# NordArt 2022

©www.nordart.de



## Grzegorz Kozera

Polen/Poland

\*1983 in Warschau. Ph. D. in Bildender Kunst. Maler und Collagekünstler. Alumnus der Wojciech-Gerson-Oberschule für Bildende Kunst in Warschau. Studium der Kunstgeschichte an der Kardinal-Stefan-Wyszyński-Universität für Bildende Künste in Warschau, 2003–2008. Einschreibung an der Fakultät Malerei der Akademie der Bildenden Künste Warschau. Erasmus-Student an der Universität von Granada, Spanien, 2008/2009. Abschluss mit Auszeichnung im Atelier von Leon Tarasewicz und Paweł Susid an der Fakultät Neue Medien der Akademie. 2017–20 Promotionsstudium an der Akademie der Bildenden Künste in Krakau bei Grzegorz Sztwiertnia. 2014 und 2016 Stipendium der Gemeinde Warschau. 2015 lobende Erwähnung auf der 42. Malerei-Biennale Bielska Jesień in Bielsko-Biała. 2019 Gewinner der Auszeichnung beim MłODA-POLSKA-Programm. Zurzeit arbeitet er als Assistent an der Fakultät für Malerei der Akademie der Bildenden Künste Warschau.

\*1983 in Warsaw. PhD in Art, painter and collage artist. He is an alumnus of the Wojciech Gerson Secondary School of Fine Arts in Warsaw. He studied art history at the Cardinal Stefan Wyszyński University in Warsaw (2003–2008) and, in 2006, enrolled at the Department of Painting of the Academy of Fine Arts in Warsaw. In the academic year 2008/2009, he studied at the Universidad de Granada in Spain under the Erasmus program. In 2011, he graduated with honours from Leon Tarasewicz and Paweł Susid's Studio at the Academy's New Media Department. Between 2017 and 2020, he studied Doctoral Studies at the Academy of Fine Arts in Krakow under Grzegorz Sztwiertnia's guidance. In 2014 and 2016, he was awarded grants by the Municipality of Warsaw and won an Honorable Mention at the 42nd Painting Biennale Bielska Jesień 2015 in Bielsko-Biała. He won the MłODA POLSKA Programme Award in 2019. He currently works as an assistant at the Painting Department of the Academy of Fine Arts in Warsaw.  
[www.grzegorz-kozera.pl](http://www.grzegorz-kozera.pl)



Im Park, 2020, Öl auf Leinwand, 130 x 100 cm • Heiliges Gespräch, 2019, Öl auf Leinwand, 140 x 100 cm  
In a park, 2020, oil on canvas, 130 x 100 cm • Sacra conversazione, 2019, oil on canvas, 140 x 100 cm